

Date: 01 October 2025

التاريخ: 01 اكتوبر 2025

Reference: EHH/53/10/2025

الإشارة: EHH/53/10/2025

M/s Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

State of Kuwait

دولة الكوبت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

<u>Disclosure of Material Information:</u>

<u>Results of the Board of Directors meeting of Energy</u>

<u>House Holding Co. (K.S.C.P) on October 01, 2025</u>

In reference to the above subject, and in line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in **Module 10 "Disclosure and Transparency"** of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached form No. (10) for the disclosure of material information.

Best Regards,

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية: نتائج إجتماع مجلس الإدارة لشركة بيت الطاقة القابضة بتاريخ 01 اكتوبر 2025

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتماشياً مع تعليمات هيئة أسواق المال وإلى متطلبات وأحكام المادة (-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) – من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج رقم (10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Yaqoub Y. Bander

Chairman

يعقوب يوسف بندر رئيس مجلس الإدارة



Energy House Holding Company K.S.C.P

شركة بيت الطاقة القابضة ش.م.ك.ع

Fully Paid Capital KD 4,533,293,000. دراس المال المدفوع بالكامل د.ك. - C.R. 68770 - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 Kuwait City - Abdullah Al-Mubarak Street - Al-Enmaa Tower - 14th Floor - P.O. Box. 21909 Safat, 13080 Kuwait - www.energyhouse.com.kw





Form (10)

ملحق (10)

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Material information disclosure form

01/10/2025

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع) The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

التاريخ Date

إسم الشركة المدرجة Name Of Listed Company

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة بيت الطاقة القابضة قد عقد اجتماعه اليوم 01 اكتوبر 2025 في تمام الساعة 1:30 بعد الظهر، وقد قرر المجلس إعطاء مزيد من الوقت لدراسة الجوانب المتعلقة بالفرصة المتاحة. وسيتم الإعلان عن أي تطورات أو قرارات ذات صلة فور صدورها في حينه.

This is to inform you that the Board of Directors of The Energy House Holding Co. held its meeting today, October 1, 2025, at 1:30 p.m. The board has decided to devote more time to studying aspects related to the available opportunity. Any relevant developments or decisions will be announced as soon as they are issued.

المعلومة الجوهرية Material Information

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect Of Material Information on The Company's Financial Position

لا يوجد N/A



